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PROTOKÓŁ  Nr 5/11 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik 

w dniu 11.07.2011r. 

 

Lista obecności z członków Komisji w załączeniu do protokołu. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Pan Adam Tobota      - Wójt Gminy 

2. Pan Piotr Wysocki      - Sekretarz Gminy 

3. Pani Małgorzata Szymańska    - inspektor UG 

4. Pan Tadeusz Szeweluk    - Dyrektor ZGK 

5. Pan Michał Bogacki     - Dyrektor GOKSiR 

6. Pan Jan Zduniewicz     - Przewodniczący Rady Gminy 

 

Obradom Komisji przewodniczył Pan Władysław Stankiewicz- Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2011. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinni spełniać 

przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 

opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Mielnik. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/34/11 Rady 

Gminy Mielnik z dnia 27 maja 2011r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania Gminy 

Mielnik w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej. 

7. Informacja o przygotowaniu Gminy Mielnik do sezonu turystycznego 2011. 
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8. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami Gminy Mielnik w latach 2009-

2010. 

9. Informacja z realizacji planu zagospodarowania przestrzennego gminy. 

10. Sprawy róŜne. 

 

Pan Wójt Gminy zaproponował, aby kaŜda z komisji rozpoczynała się od przedstawienia 
informacji na temat działalności jednostek budŜetowych gminy przez ich kierowników. 
Propozycja ta została pozytywnie przyjęta przez obecnych radnych. 
Porządek obrad komisji został zmieniony, tj. jako pierwszą analizowano informację o 
przygotowaniu Gminy Mielnik do sezonu turystycznego 2011. Zmiana ta podyktowana była 
niemoŜnością pozostania do końca obrad komisji Dyrektora GOKSiR.  
 

Do punktu 1.  

Pani Małgorzata Szymańska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie  
gminy na rok 2011 oraz odpowiedziała na zapytania radnych dotyczące projektu uchwały. 
Poinformowała, iŜ zmiany w załoŜeniach budŜetu spowodowane są przesunięciem realizacji 
zadania dotyczącego I etapu internetu szerokopasmowego na przyszły rok.  
 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Pani Maria Boguszewska  
Zapytała co jest przyczyną przesunięcia realizacji I etapu internetu szerokopasmowego. 
 
Pan Jan Zduniewicz 
Poinformował, iŜ był na spotkaniu w kwestii internetu i opóźnienie spowodowane jest 
długimi procedurami w Komisji Europejskiej. Prowadzone są równieŜ negocjacje w tym 
zakresie zmierzające do utrzymania dofinansowania na poziomie 85%. 
 
Pan Kaziemierz Tobota  
Zapytał dlaczego tak duŜo środków przeznaczonych jest na zakup działki pod budowę 
świetlicy w Maćkowiczach i wykonanie dokumentacji projektowej.  
 
Pan Wójt Gminy   
Poinformował, iŜ planowany jest zakup działki o powierzchni około 0,70 ha, takiej aby w 
przyszłości moŜna było na niej jeszcze utworzyć boisko, plac zabaw, itp. NaleŜy przy tym 
pamiętać, Ŝe w kwocie tej zawiera się równieŜ wykonanie dokumentacji projektowej i to teŜ 
pociąga za sobą koszty. 
 
Pan Jan Zduniewicz    
Poprosił o informację, jakie drogi zostaną naprawione z dotacji celowej przyznanej dla 
Powiatu Siemiatyckiego.  
 
Pan Wójt Gminy 
Dotacja celowa przyznana dla Powiatu Siemiatyckiego zostanie wykorzystana na naprawę 
drogi w Wilanowie oraz na drogę w Mielniku na przedmieściu. 
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Pan Władysław Stankiewicz 
Czy jeśli zajdzie konieczność ponownego finansowego wsparcia Klubu Sportowego to będzie 
istniała moŜliwość zwiększenia kwoty dofinansowania oprócz przyznanych 80.000zł? 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, iŜ kwota dofinansowania w kwocie 80.000 zł na ten rok jest wystarczająca i 
nie przewiduje się jej zwiększenia. Przypomniał takŜe, Ŝe w roku budŜetowym na ten cel 
przyznano łącznie około 190.000zł.  
 

 Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności wszystkich radnych pozytywnie 
zaopiniowały projekt zmian w budŜecie gminy na rok 2011. 
 
                   (w zał. na str…………prot.) 
 

Do punktu 2  
 

Pani Małgorzata Szymańska poinformowała Radnych, iŜ przedstawienie projektu w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016 zostanie 
przedstawiona na posiedzeniu najbliŜszej sesji.  
 

Do punktu 3 
 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił załoŜenia projektu uchwały w sprawie wymagań jakie 
powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mielnik.  
Poinformował takŜe o nowelizacji ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w gminach oraz 
o nowych w niej zapisach, które nakładają na gminę obowiązek wyłonienia przedsiębiorcy 
który będzie zajmował się odbiorem odpadów w drodze przetargowej. 
 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności wszystkich radnych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały dotyczące wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Mielnik.  
            
                   (w zał. na str…………prot.) 

 
Do punktu 4 

 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan Jan Zduniewicz zapytał jaka będzie stawka opłaty za umieszczenie 1m2 powierzchni 
reklamy w pasie drogowym, poniewaŜ nie jest to określone w projekcie uchwały. 
 
Pan Sekretarz Gminy poinformował, Ŝe brak ceny za 1m2  jest to błąd podczas pisania 
projektu i stawka ta wynosi 2zł za 1m2 powierzchni reklamy.  
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Pan Jan Zduniewicz złoŜył wniosek, aby stawka za umieszczenie w pasie drogowym 1m2 
powierzchni reklamy wynosiła 1,50 zł.  
 
W związku z wnioskiem złoŜonym przez radnego przeprowadzono głosowaniem nad 
utrzymaniem stawki 2zł/m2. Proporcją głosów: 6 głosów za, 1 przeciw i 8 wstrzymujących się 
od głosu utrzymano pierwotną stawkę.  
 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych.  
 
                    (w zał. na str…………prot.) 
 

Do punktu 5 
 
Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/34/11 
Rady Gminy Mielnik z dnia 27 maja 2011r.  
Zmiana dotyczy faktu konieczności publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Podlaskiego.  
 

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/34/11 Rady Gminy Mielnik z dnia 27 
maja 2011r. 

           (w zał. na str…………prot.) 
 

Do punktu 6  
 

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania 
gminy Mielnik w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.  
Zaproponował ze swej strony, aby w §1 uchwały zmienić zapis, powołując w  miejsce Pani 
Katarzyny M. Turosieńskiej- Durlik, Pana Stefana Troca na reprezentanta gminy w 
Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.  
Pan Stefan Troc po zastanowieniu przystał na propozycję pełnienia tej funkcji. 
 

Komisje Rady 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powierzenia reprezentowania gminy Mielnik w 
Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej. 

 
           (w zał. na str…………prot.) 

 
Do punktu 7 

 
Pan Wójt Gminy wraz z Panem Michałem Bogackim przestawili informację o 
przygotowaniu Gminy Mielnik do sezonu turystycznego 2011r.  
 
Pan Władysław Stankiewicz zadał pytanie z jakiego powodu nastąpiła zmiana nazwy z Dni 
Mielnika na Dni Gminy Mielnik. Drugie pytanie dotyczyło decyzji o zlikwidowaniu na 
koniec imprezy pokazu sztucznych ogni, kto o tym zadecydował i dlaczego? 
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Pan Wójt Gminy  
Spowodowane jest to faktem, iŜ święto to nie dotyczy tylko samego Mielnika, ale takŜe 
pozostałych miejscowości wchodzących w skład naszej gminy. Podczas Dni Gminy Mielnik 
ma nastąpić pełna integracja wszystkich jej mieszkańców z poszczególnych wsi, a nie tylko 
mieszkańców Mielnika. Co do kwestii sztucznych ogni to ja podjąłem o tym decyzję. Pokaz 
sztucznych ogni będzie miał miejsce podczas obchodów rocznicy odzyskania niepodległości 
przez Polskę.   
 
Pan Michał Bogacki dodał, iŜ zamiast sztucznych ogni, które zawsze kończyły pierwszy 
dzień Dni Mielnika będzie przygotowana inna niespodzianka dla uczestników imprezy. 
 
Pan Kazimierz Tobota zapytał dlaczego w tegorocznych obchodach Dni Gminy Mielnik 
zabrakło kabaretu i czy przy ustalaniu programu nie moŜna go było zaprosić zamiast 
zespołów hip-hop? 
 
Pan Michał Bogacki w odpowiedzi na pytanie radnego wyjaśnił, iŜ przy przygotowywaniu 
programu starał się tak dobierać wykonawców, aby zaspokoić wszystkich zainteresowanych, 
w róŜnych przedziałach wiekowych. Co do pomysłu udziału zaproszenia kabaretu będzie miał 
to na uwadze przy ustalaniu programu na następne obchody Dni Gminy Mielnik. 
 
Pan Zbigniew Jonio zapytał czy jeśli będzie zła pogoda to Dni Gminy Mielnik znowu 
zostaną przesunięte? 
 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe gdyby powtórzyła się niekorzystna pogoda, impreza nie 
zostanie odwołana, tylko przeniesiona na plac i do hali szkolnej Zespołu Szkół w Mielniku. 
 
Pan Lucjan KoŜuchowski zapytał czy planowane są wydarzenia kulturalne na terenie Homot 
i Pawłowicz? 
 
Pan Michał  Bogacki odpowiedział, Ŝe na razie GOKSiR nie planuje tam organizacji tego 
typu wydarzeń, jednak czeka na inicjatywę ze strony sołectwa w tej kwestii i na pewno wtedy 
uda się coś zorganizować.  
 
Pan Jan Zduniewicz podziękował za koncert zespołu Enej oraz świetną organizację, 
przekazał równieŜ informację, Ŝe spotykał się z samymi przychylnymi komentarzami na 
temat tej imprezy i zaapelował, aby było tego rodzaju inicjatyw coraz więcej. 
W swej wypowiedzi wystosował równieŜ kilka pytań, a mianowicie: dlaczego tegoroczne 
Dialogi będą w piątek i sobotę, kiedy będzie zagospodarowana platforma na kredzie, czy 
szkolenia osób do obsługi promu będą pokrywane przez gminę. Zaproponował takŜe 
moŜliwość zakupu sceny i całego osprzętu przez gminę, a następnie jej wynajmowanie.  
 
Pan Michał Bogacki w odpowiedzi na zapytanie radnego dotyczące organizacji Dialogów w 
piątek i sobotę powiedział, iŜ decyzja ta podyktowana jest perspektywicznym myśleniem, 
rozwaŜana jest moŜliwość aby przyszłym roku Dialogi były imprezą trzydniową. Co do 
kwestii zakupu sceny to jest to złoŜony problem, z tego względu iŜ sam zakup sceny nie 
rozwiąŜe problemu. Pomijając duŜy koszt zakupu samej sceny gmina musiałaby dodatkowa 
zatrudnić fachowców od jej obsługi, a to pociąga za sobą kolejne koszty, tak więc nie wiem 
czy rzeczywiście byłoby to opłacalne.  
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Pan Wójt Gminy udzielił informacji, iŜ koszty szkolenia osób z zakresu obsług promu są 
pokrywane z budŜetu gminy.  
 
Pan Kazimierz Tobota zapytał czy została juŜ zakończona restrukturyzacja GOKSiR w 
Mielniku? 
 
Pan Michał Bogacki poinformował, iŜ restrukturyzacja nie została jeszcze w pełni skończona 
z powodu natłoku pracy nie da się jej tak szybko przeprowadzić.  
 
Pan Stefan Troc zapytał czy podczas koncertu zespołu Enej były wyznaczone miejsca 
parkingowe. 
 
Pan Tadeusz Szeweluk odpowiedział, Ŝe przy kaŜdym znaku „zakaz wjazdu” była 
informacja na temat umiejscowienia parkingu dla osób przyjeŜdŜających. 
 
Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o przygotowaniu Gminy Mielnik do 
sezonu turystycznego 2011.  

            
           (w zał. na str…………prot.) 
 

Do punktu 8 
 

Pani Marta Koroluk przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki 
Odpadami Gminy Mielnik w latach 2009-2010. 
 
Pani Maria Boguszewska zapytała co z problemem składowania materiałów 
wielkogabarytowych, czy będzie utworzone specjalne miejsce na terenie gminy do tego 
przeznaczone, bo wcześniejsze zamierzenia mówiły o starym wyrobisku Ŝwiru. 
 
Pan Wójt  Gminy odpowiedział, Ŝe rzeczywiście jest to kłopot. Co do miejsca starego 
wyrobiska to nie moŜemy tam tego utworzyć z tego względu, Ŝe teren znajduje się  na terenie 
Zespołu krajobrazowo- przyrodniczego „Głogi”, a poza tym będzie w przyszłości potrzebny 
do utworzenia uzdrowiska.  
 
Pan Jan Zduniewicz zasugerował, Ŝeby Zakład Gospodarki Komunalnej w Mielniku zajął 
się zbieraniem odpadów wielkogabarytowych i wywoził je na składowiska poza teren gminy.  
 
Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu 
Gospodarki Odpadami Gminy Mielnik w latach 2009-2010. 

          
          (w zał. na str…………prot.) 

 
Do punktu 9 

 
Pan Wójt Gmin przedstawił Radnym informację z realizacji planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy. 
 
Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację z realizacji planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy.  

                       (w zał. na str…………prot.) 
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Do punktu 10 
 
Pan Sławomir Leoniuk zapytał czy są jakieś informacje na temat kolektorów słonecznych. 
 
Pan Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe bliŜsze informacje będą na przełomie września- 
października.  
 
Pan Kazimierz Tobota zgłosił potrzebę częstszych spotkań z Wójtem oraz potrzebę 
umieszczenia w świetlicach wiejskich skrzynek na korespondencję do Wójta.  
 
Pani Maria Boguszewska przekazała informację od mieszkańców, aby zebrania z 
uczestnictwem Wójta odbywały się w GOSiR. Zwróciła się równieŜ z prośba o ustawienie 
znaku ograniczającego prędkość na drodze od strony Osłowa oraz poprosiła o częstsze patrole 
policyjne w godzinach wieczornych. 
 
Pan Maciej Mormol zasugerował potrzebę utworzenia specjalnych tablic informacyjnych na 
sprawy szczególnie waŜne. 
 
Pan Zbigniew Jonio zapytał na jakim etapie jest realizacja przeprawy promowej na 
Przedmieściu.  
 
Pan Wójt Gminy poinformował, iŜ przeprawa promowa działać będzie od następnego roku. 
W tym roku trwają prace nad zgromadzeniem niezbędnej dokumentacji w tym zakresie. 
 
Pan Kazimierz Tobota zapytał Wójta czy brał pod uwagę zakup restauracji „Wczasowa” i 
przerobienie jej na czytelnię. 
 
Pan Jan Zduniewicz zgłosił potrzebę ustawienia większej ilości koszy na Przedmieściu oraz 
ustawienia ławek w ciągach spacerowych. 
 
Pani Olga Pogrebniak zapytała co w kwestii przywrócenia kursów autobusów? 
 
Pan Antoni Soszko zapytał czy będzie wymieniany przystanek w Tokarach. 
 
Pan Wójt Gminy  
Co do zakupu „Wczasowej” to rozwaŜę taką moŜliwość. 
W sprawie ustawienia ławek i koszy informuję, Ŝe ławki zostały juŜ zamówione i zostaną 
ustawione, zlecę takŜe ustawienie dodatkowych koszy ulicznych. 
Przystanek w tym roku raczej nie będzie zmieniany, bo nie są zarezerwowane na ten cel 
środki, ale zawsze moŜna to zrobić z pieniędzy z Funduszu Sołeckiego.  
Jeśli chodzi o kursy autobusów to ciągle trwają rozmowy w tej kwestii. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała: 
Marta Patrycja Koroluk 
         Wiceprzewodniczący Rady 

           

   Władysław Stankiewicz 


